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J E G Y Z Õ K Ö N Y V

Készült: Gádoros  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2013.
június 13-án 1100 órától megtartott rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Dr. Prozlik László polgármester, Dr. Kishonti András alpolgármester,
Fábri  István,  Bencsik  Sándorné,  Kozmer  Imre  és  Maronka  Lajos
települési képviselők

Jelen volt tanácskozási
joggal meghívva: Varga József jegyző

Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető

Dr.  Prozlik  László  polgármester  tisztelettel  köszönti  a  rendkívüli  testületi  ülésen
megjelenteket.  Külön  köszönti  Szatmári  Sándornét  a  Progádor  Kft.  ügyvezetőjét.
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  határozatképes,  mert  6  fő  jelen  van.  Papp  János
jelezte  távolmaradását  Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  Dr.  Kishonti  András  és  Maronka  Lajos
települési  képviselőket  javasolja,  akiknek  a  személyét  a  testület  –  6  igen  szavazattal  –
egyhangúlag elfogadja. Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a testület –
6 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Megkérdezi, ki ért egyet a meghívóban szereplő
napirendi  pontok  megtárgyalásával?  A  meghívóban  szereplő  napirendi  pontok
megtárgyalásával a Képviselő-testület – 6 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. 

1.) Közösségi Ház eszközbeszerzésére pályázat benyújtása

Dr. Prozlik László polgármester átadja a szót a pénzügyi bizottság elnökének.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság támogatja a határozati
javaslat elfogadását.

Fábri  István  képviselő  szerint  egy ilyen  lehetőséget  nem szabadna elszalasztani,  ha ebből
lenne  valami,  az  előnyös  lenne  a  település  számára.  Örülne  neki,  ha  ami  le  van  írva,
megvalósulna. Nem igazán élvezi más civil szervezet az előnyöket. Az egyenlőség itt nincs
meg. Ha ezzel biztosítva lesz, akkor meg pláne. A kisebbségi önkormányzatnak is lesz hely
biztosítva. Ez volt már a Képviselő-testület előtt. Talán még a hivatalnál is van nekik hely
biztosítva.  Támogatja  a  határozati  javaslatot,  egyet  is  ért  vele,  azt  szeretné,  ha  a  leírtak
megvalósulnának.

Kozmer  Imre  képviselő  elmondja,  korábban,  még  a  kétezres  évek  elején  hoztak  olyan
határozatot, hogy egy évben egyszer minden Gádoroson működő civil szervezet ingyen veheti
igénybe a közösségi házat. Érvényesíteni kell ezt a lehetőséget.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  még  most  is  él  ez  a  határozat.  Minden  civil
szervezet évente 1 alkalommal ingyen használhatja az épületet. Nem tud róla, hogy többször
használta volna valaki a saját érdekében. A cigány kisebbséggel kapcsolatban elmondja, ez
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nem azt jelentené, hogy ott lenne az irodájuk, csak rendezvényük. Nekik a művelődési házban
van biztosítva helyiség.
További kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet az előterjesztésben
szereplő határozati javaslat elfogadásával?

A Képviselő-testület  – 6 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

72/2013. (VI. 13.) KT. számú határozat:
Gádoros  Nagyközség  Önkormányzatának
Képviselő-testülete  pályázatot  kíván
benyújtani  a  Hajdúvölgy-Körösmente
LEADER  HACS-hoz  a  LEADER  jogcím
keretében  "Közösségi  terek  eszközfejlesztése
intézkedésre,  Az esélyegyenlőség elősegítése,
hátrányos  helyzetű  réteket  felzárkóztatás,
Közösségek  és  közösségi  terek  fejlesztése"
megnevezésű projektre a Gádoros, Kossuth u.
42.  szám  (843  hrsz.)  alatti  Tót  asszony-féle
Közösségi  Házban  berendezési  tárgyak
beszerzése  érdekében  11.046.271  forint
összegű támogatásra. 
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy
nyertes pályázat esetén szükséges önerőt - ami
megegyezik az ÁFA összegével - a 2013. évi
költségvetési  tartalék  terhére  biztosítani
kívánja.

2.) Bejelentések

- i-Tv bérleti szerződés

Dr.  Prozlik  László  polgármester  átadja  a  szót  Kozmer  Imrének,  a  pénzügyi  bizottság
elnökének.

Kozmer Imre bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság ügyvezető asszony és jegyző úr
kiegészítéseit meghallgatva támogatja azt, hogy a helyi kábeltelevíziós műsorszolgáltatás jobb
minőségű legyen. Úgy látják, hogy evvel a bérleti szerződéssel ez megvalósulna. A bizottság
támogatja és jónak látja, ha nagyobb szolgáltatóhoz kapcsolódnak, aki a magas előfizetőszám
miatt  jóval  olcsóbban  kapja  meg  ezeket  a  műsorokat.  Mint  egy 800  előfizetős  kábeltévé
esetében a műsorszolgáltatásból beszedett  díjból jóval nagyobb összeg maradna meg nettó
összegként,  mint  a jelen felállásban.  Pénzügyileg  is  előnyösnek látja  a  váltást,  fejlesztést.
Ugyanakkor  azokat  a  jogi  fenntartásokat  a  pénzügyi  bizottság  elfogadja,  amit  a  jegyző
felvetett és ez által a következő határozatot hozta: a pénzügyi bizottság támogatja a frekvencia
bérbeadását  avval,  hogy  a  szerződés  végleges  megkötése  előtt  kerüljön  még  egyszer
Képviselő-testület elé úgy, ahogy az jogilag is megállja a helyét.

Fábri  István  képviselő  elmondja,  kérdése  volt  bizottsági  ülésen,  hogy  a  nettó  összeg  a
csomagok esetében miért lesz annyi,  amennyi  lesz? Végighallgatta, de úgy gondolja, hogy
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ezzel nagyon a profitot helyezi előtérbe a kft. Nem lehet az a törekvése, hogy mindig csak a
nyereségre  törekedjen.  Ha  rezsicsökkentés  lehet  ebben  az  országban  végrehajtani,  egy
kábeltévénél miért nem lehet hozzájárulást csökkenteni? Mi lesz a gond, ha nem lesz 5 millió
forint csak 2 millió  forint nyereség? Úgy látja, hogy ez az út,  amit  járni kell.  Az ennyire
profitra való törekvést nem támogatja.

Szatmári Sándorné a Progádor Kft. ügyvezetője elmondja, valamennyinek muszáj maradni,
fejlesztésre kell,  nem lehet  tudni,  hogy a későbbiekben mi fog meghibásodni.  Eszközökre
vagy kábelekre gondol.  Ha lejjebb veszik a  díjakat,  nem lesz erre  pénz.  Idáig is  ezek az
előfizetői  díjak voltak.  Ez nem sok ennyi  csatornáért.  Ha a  digitalizálás  megoldódik,  109
csatornáért nem lesz sok a díj.

Dr. Prozlik László polgármester szerint jogos a felvetés, hogy miért nem lehet csökkenteni.
Minőségi  javulás fog történni.  Digitális  sugárzás lesz,  csatornaválasztási  lehetőség is  lesz.
Ugyanezért a pénzért minőségi javulás lesz, és többet is kap az előfizető. Az elmúlt testületi
ülésen döntöttek arról, hogy a kft. fizesse vissza a tartozását az önkormányzatnak. Annál jobb,
ha minél hamarabb tudja fizetni.

Kozmer  Imre  képviselő  elmondja,  a  haszon  megugrik,  kevesebbet  fizetnek  majd  a
szolgáltatási díjért. 10 éven keresztül nem is tett félre semmit a kft. Az egész rendszer az övék
marad. Nem ártana egy nagyobb összeget tartalékolni, amit felhasználhatna, vagy törlesztené
a 10 millió forintot.

Dr. Prozlik László polgármester további kérdés és vélemény hiányában felteszi szavazásra, ki
ért  egyet  az  előterjesztésben  szereplő  1.  határozati  javaslat  elfogadásával  azzal  a
kiegészítéssel, hogy a végleges szerződés tervezete legkésőbb a szeptemberi ülésre kerüljön
előterjesztésre?

A Képviselő-testület – 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással, ellenszavazat nélkül – az alábbi
határozatot hozta:

73/2013. (VI. 13.) KT. számú határozat:
A Képviselő-testület az i-Tv Digitális Zrt és a
Progádor Kft között az analóg kábeltelevíziós
szolgáltatáshoz  a  frekvencia  bérbeadási
szerződés  megkötését  támogatja.  Felkéri  az
ügyvezetőt,  hogy  a  végleges  szerződés
tervezetet terjessze a Képviselő-testület elé.
Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős:  Szatmári  Sándorné  Progádor  Kft.
ügyvezetője

- Vízelvezető árkok térképi feltüntetése

Fábri  István képviselő  elmondja,  talány a  legjobb ismerője  a  jelenlévők közül  ő  ennek a
témának. Őt is érinti. Kétségtelen, hogy ami le van írva, az biztos, hogy úgy van. Mióta a
belvízelvezető csatorna megépült, nagyon hasznos volt az ott lévő földterülettel rendelkező
tulajdonosoknak.  Rengeteg  víz  lement  két  évvel  ezelőtt,  még most  is  megy.  Meg kellene
oldani, hogy a földhivatal bejegyezze. Ez érinti az önkormányzatot, és egy pár tulajdonost.
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Van olyan csatornarész, ami régen ott volt. Elő kell venni a régi térképeket. Ez egy hasznos
dolog. Ha meg lehet oldani, akkor meg kell. Akik érintettek, pénzbeli hozzájárulás fizetnek,
hogy megépüljön. Jogilag ez nem lett akkor teljesen elintézve.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  további  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásával?

A Képviselő-testület  – 6 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

74/2013. (VI. 13.) KT. számú határozat:
A Képviselő-testület hozzájárul a 032/2 a 067
és 068 helyrajzi  számú külterületi  ingatlanok
esetében  a  már  meglévő  vízelvezető  árkok
térképi  feltüntetéséhez,  tulajdoni  lapra  való
felvezetéséhez.  Felhatalmazza  a  jegyzőt  a
földhivatali ügyintézésében történő eljárásra.
Egyidejűleg  kinyilvánítja,  hogy  ezzel
kapcsolatban  semmilyen  költségviselést  nem
vállal fel.

- Esélyegyenlőségi terv

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, július 1-től csak úgy lehet sikeresen pályázni, ha
helyi  esélyegyenlőségi  programmal  rendelkezik  az  önkormányzat.  A  gádorosi
önkormányzatnak  2014.  szeptemberéig  érvényes  programja  van.  Ezt  felül  kell  vizsgálni  a
szeptemberi ülésen.

- Nyári napközi

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, a pénzügyi bizottság az idő rövidsége miatt nem
támogatta a nyári napközi megtárgyalását.

Dr. Prozlik László polgármester megkérdezi, van-e valakinek bejelenteni valója?

Fábri  István  elmondja,  volt  pár  személy,  aki  érdeklődött  a  torjai  falunap  iránt.  Ebben  a
hónapban szokott lenni. A torjai honlapon az szerepel, hogy 22-én lesz a falunap.

Dr. Prozlik László elmondja, korábban az őszi időpontot áttették júniusra, a június 21-22. a
falunap  időpontja  a  legutóbbi  tájékoztatás  szerint.  Megpróbáltak  kiutat  szervezni,  több
intézménynél  meghirdették,  a  jelentkezés  lezárult.  Felhívta  a  torjai  polgármestert,  hogy
milyen program lesz, azt mondta a polgármester úr, hogy kifutottak az időből, nem bírják
megszervezni a falunapot, így előreláthatólag szeptember 7-8-án lesz megtartva.

Maronka Lajos eltávozik az ülésről.
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- Progádor Kft. kérelme

Dr. Prozlik László elmondja,  Szatmári Sándorné, a Progádor Kft. ügyvezetője kérelemmel
fordult felé, melyben kéri a tagi kölcsön visszafizetési határidejének meghosszabbítását 2013.
július 31-re módosítani.
Kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a Progádor Kft.
10 millió  forintos  tagi  kölcsöne részletekben történő visszafizetésének kezdő határidejét  a
Képviselő-testület 2013. július 31-i időpontra módosítsa?

A Képviselő-testület  – 5 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

75/2013. (VI. 13.) KT. számú határozat:
A Képviselő-testület  a 63/2013. (V. 28.) KT.
számú  határozattól  eltérően  a  PROGÁDOR
Kft.  tagi  kölcsön  visszafizetési  határidejének
kezdő  időpontját  2013.  július  31.  napjában
határozza meg.

Dr. Prozlik László polgármester más bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Dr. Prozlik László Varga József
polgármester jegyző

H I T E L E S Í T J Ü K :

Dr. Kishonti András Maronka Lajos
települési képviselő települési képviselő


